

Referat af bestyrelsesmødet den 25.11.2024, kl 17.00:

Sted: Klublokalerne.

Fremmødte: alle undtagen Jan F

1. **Hjemmesiden:**

Der er sket forbedringer, men opdateringen er ikke ajour. Mette og Karl Bo tager opgaven!
Klubsølv og Grøn mester overstået.

Sæson-info er fejlbehæftet.

Substitut listen er tynd, men vi kan kun appellere til at man skriver sig på, det er ønskeligt med flere, men ikke noget bestyrelsen umiddelbart kan gøre noget ved.

Folderen er fejlbehæftet i forhold til fakta i dag, men skal ikke opdateres da den jo var gældende på det tidspunkt den blev lavet

2. **Mbridge:**

Alle tilmeldinger til turneringer, enkeltstående begivenheder, f.eks. Klubsølv og arrangementer hvor deltageantallet ønskes kendt på forhånd f.eks. aht bespisning, skal fremover ske via Mbridge.

3. **Inden planlægning af næste sæson:**

Dato for klubsølv indhentes fra DBF så vi kan lægge det i kalenderen med hensyntagen til turneringsplanen. (Er allerede kendt, ligger i uge 45, Referenten)

Enighed om ensartet afvikling af Klubsølv. Vinpræmie alle dage til 1. pladsen i henholdsvis N-S og Ø-V rækken.

4. **Breddeambassadører:**

DBF arbejder på landsplan med at få breddeambassadører ude i klubberne for at udbrede kendskabet til bridge i almindelighed, men også opbakning til turneringer m.v. som f.eks. Grøn mester. Alle klubber opfordres til at finde mindst 1 breddeambassadør.

5. **Midtvejsmøde i DBF:**

Fra Distriktet har vi modtaget et foreløbigt referat. Der blev diskuteret de forskellige turneringer og mange andre ting, men det væsentlige umiddelbart for os er punktet Økonomi. Der er lagt op til en kontingent stigning. Hovedbestyrelsen foreslår 60 kr. for primærmedlemmer, 20 kr. for klubmedlemmer og afskaffelse af kursusmedlemmer. Derudover ønskes bordafgiften (stolepengene) hævet med 20%. Endeligt referat udsendes fra DBF.

6. **Dybbølturneringen:**

Mette har reserveret lokaler, Brian sørger for annoncering i Distrikt, Dansk Bridge, klubben og på hjemmesiden samt aktiverer Mbridge. Prisen sættes til kr. 375.00 pr. person.
Detailplanlægningsmøde afholdes i foråret.

7. **Lagersystem for vinbeholdning:**

Der ønskes etableret et system for ind- og udgående vin. Mette udarbejder formularer.

8. **Betaling for drikkevarer:**

Pengene i kassen stemmer ikke overens med svindet i varebeholdningen. Hjælp hinanden til at få betalt **straks**. Opfordring via turneringslederne.

9. **Oprydning:**

Turneringslederne opfordrer til at man rydder op efter sig selv inden man forlader spillelokalet. På kontoret må det være muligt at brugerne hver især rydder op efter sig, så Britta ikke står med opgaven selv. Mette hjælper til med at få styr på det igen....igen!

10. Flemming spørger til systemkort-omslag til de der spiller turneringer uden at have point til at få det første grønne. Brian bestiller hos DBF.

11. Næste møde mandag den 13.01.2025 kl 17.00 i klublokalerne.